
ZAPISNIK 
 

I. SEJE PARLAMENTA  
DIJAŠKE SKUPNOSTI GSŠRM KAMNIK 
V ŠOLSKEM LETU 2022/23 

 

torek, 20. 9. 2022, 5. šolsko uro 
 

 
Seja je potekala v učilnici 44. Vodil jo je Predsednik Matic Hrabar.  
 
Na začetku je bila ugotovljena prisotnosti in potrjen ter dopolnjen dnevni red seje. 
 
Na seji niso bili prisotni člani: Nina Mlinar (3.D). 
 
Dnevni red: 

1. Konstituiranje Parlamenta  
2. Pregled statuta 
3. Predstavitev Predsedstva 
4. Volitve ostalih funkcionarjev in predstavnikov 
5. Pregled in podaja mnenja o Šolskih pravilih GSŠRM Kamnik 
6. Poročilo s seje Sveta šole 
7. Poročilo s seje Komisije za kakovost 
8. Skupine za obveščanje 
9. Aktualno dogajanje v zvezi s šolskim življenjem 
10. Razno 

 
1) 
SKLEP: Konstituira se Parlament DS GSŠRM Kamnik. 
 
2) 
Predsednik je člane Parlamenta seznanil s Statutom DS GSŠRM Kamnik, ki je bil sprejet dne 
17. 5. 2022. Vprašanj ali predlogov ni bilo. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja s Statutom DS GSŠRM Kamnik.    
 
3) 
Pred Parlamentom so se predstavili člani Predsedstva, ki bodo z vodenjem dijaške skupnosti 
nadaljevali tudi v tem šolskem letu. Člani Parlamenta so na tej točki Predsedstvo pozvali k 
oblikovanju letnega delovnega načrta do naslednje seje Parlamenta. Vprašanj za predsedstvo 
ni bilo.  
 
SKLEP: Parlament poziva Predsedstvo DS GSŠRM Kamnik, da do naslednje seje 
Parlamenta pripravi Letni delovni načrt DS GSŠRM Kamnik.  
 
4) 
Predsednik je Parlament seznanil z določbami v statutu, ki določajo volitve ostalih 
funkcionarjev in predstavnikov. Člane Parlamenta je pozval k kandidaturi za tajnika, 
predstavnika v Komisiji za kakovost ter predstavnika v Upravnem odboru šolskega sklada. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik za tajnika imenuje Pio Rihter (2.D).  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik za predstavnika dijakov v Komisiji za kakovost 
imenuje Gregorja Parazajdo (2.Č).  



 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik za predstavnika dijakov v Upravnem odboru 
šolskega sklada imenuje Matejo Selšek (4.G) in Laro Melloni (3.Č).  
 
5)  
Predsednik je Parlament seznanil z veljavnimi Šolskimi pravili GSŠRM Kamnik in Hišnim 
redom GSŠRM Kamnik. Med člani Parlamenta je stekla razprava. 
 
Člani Parlamenta so izpostavili problem zaklepanja učilnic med odmori. Pravijo, da na hodnikih 
nastane gneča, kar vodi v prerivanje dijakov in zamujanje k pouku.  
 
Dijaki si poleg tega želijo nositi bunde ali jakne, saj se tudi v zimskem obdobju učilnice zračijo, 
kar pomeni, da temperatura ob slabi izolaciji in ogrevanju močno pade.  
 
Na koncu so člani Parlamenta predlagali še spremembe urnika, da bi se pouk zaradi nekaterih 
vozačev končal prej in da bi lahko imeli daljši odmor za kosilo.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik veljavnim Šolskim pravilom podaja negativno 
mnenje in poziva Predsedstvo, da predloge posreduje ravnatelju.  
 
6) 
Predstavnica strokovnih oddelkov v Svetu šole Iza Trunk je poročala o seji Sveta šole, ki je 
potekala 31. 8. 2022. Razprave ni bilo.  
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na seji Sveta šole dne 
31. 8. 2022.    
 
7) 
Predsednik je poročal o seji Komisije za kakovost, ki je potekala 15. 9. 2022, kamor je bil 
povabljen. Povedal je, da so se že začeli pogovori o preoblikovanju urnika na način, da bi 
dijaki malicali v času 3. ali 4. šolske ure. Sam je podal predloge glede odmora za kosilo, 
vegetarijanskega menija pri kosilu in zagotovitve brezplačnih menstrualnih higienskih 
pripomočkov. 
 
SKLEP: Parlament DS GSŠRM Kamnik se seznanja z dogajanjem na seji Komisije za 
kakovost dne 15. 9. 2022. 
 
8) 
Podpredsednik Aleksander Šuštar je v Messenger skupino za obveščanje dodal vse člane 
Parlamenta. Stekel je kratek pogovor o načinu obveščanja. 
 
SKLEP: Komunikacija med člani Parlamenta ter Predsedstva DS GSŠRM Kamnik bo 
potekala prek e-pošte in Messenger skupine. 
 
9) 
Predsednik je odprl razpravo o aktualnih zadevah.  
 
Podpredsednica Pia Rihter je povedala, da se bo ob velikem zanimanju kmalu začel projekt 
brezplačne učne pomoči. Vprašala je po želenih spremembah. Član Parlamenta je povedal, 
da lansko leto v drugem krogu ni dobil prostovoljca, zato bomo letos prostovoljce še dodatno 
spodbujali k prijavi. 
 
Predstavnica v Svetu šole Iza Trunk je napovedala, da se bo v kratkem začelo zbiranje prijav 
za naročanje šolskih puloverjev. Vprašala je po želenih spremembah, ki jih ni bilo. 
 



Podpredsednik Aleksander Šuštar je pozval člane Parlamenta, da dijakom povedo za 
Instagram račun, kjer je med drugim objavljenih več informacij glede zbiranja prispevkov za 
zbirko dijaške poezije. 
 
Predsednik je dijake povabil na predavanje v organizaciji Študentskega kluba Kamnik, ki bo 
potekalo v četrtek, 29. septembra ob 19. uri v Mladinskem centru Kotlovnica. Predaval bo 
študent medicine na temo: “Ali so orodja umetne inteligence za analizo medicinskih slik (že) 
uporabna?”. 
 
Člani Parlamenta so izrazili željo za kavomat v avli šole, na kar je Predsedstvo odgovorilo, da 
to onemogočajo priporočila NIJZ. Vprašali so še, kdaj se bo možno prijaviti na krožke, česar 
Predsedstvo ni vedelo.  
 
Na koncu so se člani Parlamenta dogovorili še za spoznavni piknik, ki bo potekal v petek ob 
16:00 v šolski učilnici na prostem.  
 
Predsednik je sejo zaključil ob 13:00.  
 
Zapisala: 
 

Podpredsednica 
Pia Rihter 

 

 
Predsednik 

Matic Hrabar

 
Kamnik, 22. 9. 2022 
 
V vednost:  

● člani Parlamenta, 
● mentor DS, 
● vodstvo šole, 
● predsednik Komisije za kakovost, 
● predsednik Upravnega odbora šolskega sklada, 
● arhiv – Dijaška skupnosti. 

 


